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Abstract (en)
A holder for pots or containers, in particular for plants, intended to rest on or interact with a frame comprising at least two parallel uprights 1, between
which the pots are arranged. The holder consists essentially of at least two strips 2 resting on or interacting with the parallel uprights 1 of the frame,
connected together via at least one element capable of exerting on them a force bringing them closer together, either due to the design or nature of
the element, or by interaction of the latter with the force exerted by the weight of the pot. <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention a pour objet un dispositif support de pots ou containers notamment pour plantes destiné à reposer ou à coopérer avec
un châssis comportant au moins deux montants 1 parallèles entre lesquels sont disposés les pots. Le dispositif selon l'invention se caractérise
essentiellement en ce qu'il est constitué de au moins deux réglettes 2 reposant ou coopérant avec les montants parallèles 1 du châssis, reliées
entre elles par au moins un organe apte à exercer sur elles un effort en rapprochement de l'une vers l'autre, soit en raison de la conception ou
nature de l'organe, soit par coopération de celui-ci avec la force exercée par le poids du pot.

IPC 1-7
A47G 7/04; A47G 23/02

IPC 8 full level
A47G 7/04 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47G 7/04 (2013.01)

Citation (search report)
• [YD] US 3331524 A 19670718 - WILEY JR NATHANIEL C
• [Y] US 3371896 A 19680305 - COX JAMES P
• [A] US 2023340 A 19351203 - KATHRYN PESKULICH
• [A] FR 1274687 A 19611027

Cited by
EP0400616A1; US2022104638A1; US11751703B2

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0285733 A1 19881012

DOCDB simple family (application)
EP 87450007 A 19870408

https://worldwide.espacenet.com/patent/search?q=pn%3DEP0285733A1?&section=Biblio&called_by=GPI
https://register.epo.org/application?number=EP87450007&lng=en&tab=main
http://www.wipo.int/ipcpub/?version=19850101&symbol=A47G0007040000&priorityorder=yes&lang=en
http://www.wipo.int/ipcpub/?version=19850101&symbol=A47G0023020000&priorityorder=yes&lang=en
http://www.wipo.int/ipcpub/?level=a&lang=en&symbol=A47G0007040000&priorityorder=yes&refresh=page&version=20060101
http://worldwide.espacenet.com/classification?locale=en_EP#!/CPC=A47G7/04

